

No. 25704. EUROPEAN CONVENTION ON SPECTATOR VIOLENCE AND MISBEHAVIOUR AT SPORTS EVENTS AND IN PARTICULAR AT FOOTBALL MATCHES. CONCLUDED AT STRASBOURG ON 19 AUGUST 1985<sup>1</sup>

N° 25704. CONVENTION EUROPÉENNE SUR LA VIOLENCE ET LES DÉBORDEMENTS DE SPECTATEURS LORS DE MANIFESTATIONS SPORTIVES ET NOTAMMENT DE MATCHES DE FOOTBALL. CONCLUE À STRASBOURG LE 19 AOÛT 1985<sup>1</sup>

#### RATIFICATIONS

*Instruments deposited with the Secretary-General of the Council of Europe on:*

4 February 1988

AUSTRIA

(With effect from 1 April 1988.)

10 February 1988

LUXEMBOURG

(With effect from 1 April 1988.)

With the following déclaration under article 8:

[TRANSLATION<sup>2</sup> — TRADUCTION<sup>3</sup>]

The Grand Duchy of Luxembourg designates the Ministry for Physical Education and Sports to ensure and co-ordinate the representation of Luxembourg on the Standing Committee, established by Article 8 of the Convention.

26 October 1988

GREECE

(With effect from 1 December 1988.)

30 December 1988

NETHERLANDS

(For the Kingdom in Europe. With effect from 1 February 1989.)

*Certified statement was registered by the Secretary-General of the Council of Europe, acting on behalf of the Parties, on 6 March 1989.*

#### RATIFICATIONS

*Instruments déposés auprès du Secrétaire général du Conseil de l'Europe le :*

4 février 1988

AUTRICHE

(Avec effet au 1<sup>er</sup> avril 1988.)

10 février 1988

LUXEMBOURG

(Avec effet au 1<sup>er</sup> avril 1988.)

Avec déclaration en vertu de l'article 8 :

« Le Grand-Duché de Luxembourg désigne le Ministère de l'Education Physique et des Sports pour assurer et coordonner la représentation du Luxembourg au sein du comité permanent, prévu par l'article 8 de la Convention. »

26 octobre 1988

GRÈCE

(Avec effet au 1<sup>er</sup> décembre 1988.)

30 décembre 1988

PAYS-BAS

(Pour le Royaume en Europe. Avec effet au 1<sup>er</sup> février 1989.)

*Les déclarations certifiées ont été enregistrées par le Secrétaire général du Conseil de l'Europe, agissant au nom des Parties, le 6 mars 1989.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1496, p. 125.

<sup>2</sup> Translation supplied by the Council of Europe.

<sup>3</sup> Traduction fournie par le Conseil de l'Europe.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1496, p. 125.